
BELINKA V SOZDU BIVET

Korak v prihodnost
Zakon o združenem delu je

omogočil združevanje delov-
nih organizacij v višje oblike -
v sestavtjene organizacije
zdruzenega dela, poslovne
skupnosti in druge oblike po-
slovnega sodeiovanja. Cilj
združevanja je odpraviti nes-
Madja v razvoju posameznih
panog in med panogami, raz-
drobfjenost gospodarstva in
nezadostno tzrabo proizvodnih
in finančnih sredslev.

Da bi zagotovili večjo ener-
getsko in surovinsko osnovo
ter da bi laže uresničili razvojne
programe so se tudi v Belinki,
IKriji - Vedrogu in Teoiu odlo-
čtlt, da se združijo v sestavljeno
organizacijo zdruzenega dela
SfVET. S (em so dosegli verti-
kalno in horizontalno poveza-
nost ter povezanost v ustvarja-
nju skupnega dohodka Sledili
so ludi osnovnim dokumentom
za srednjeročni razvoj mesta

Ljubljane. ki predvidevajo, da
bo potrebno za hitrejši gospo-
darski razvoj dati prednpst ne-
katenm industrijskim vejam.

Prednost imajo seveda tiste,
ki se odlikujejo z visoko aku-
mutalivnostjo in produktiv-
nostjo in omogočajo prodor
moderne tehnologije, ki zahte-
va delovno silo z višjo izobra-
zbo. Tak značaj imata tudr far-
macevtska rn kemična industri-
ja, znotraj teh pa seveda defov-
ne organizacije, ki so se odfoči-
le za združitev v BIVET.

Po referendumih, na katerih
so se detavci odločili z& združi-
tev, so predstavniki vseh treh
delovnih koiektivov podpisali
samoupravni sporazum o zdru-
zitvi. Kot sami pravijo bodo v
sozdu uspešneje reSevali last-
ne in skupne probleme, hitreje
bodo napredovali in lažje dose-
gali zastavljene cilje.

Res je, da so vse tri deiovne
organizacije ekonomsko in fi-
nančno močne, imajo visoko
produktivnost in akumulativ-
nost ler so kreditno sposobne,
toda obenem so tudi devizno
pasivne in ne morejo pokrivati
svojega uvoza z izvozom, tako
da je njihova proizvodnja odvi-
sna od pridobljenih deviznih
sredstev. Da bi tako stanje čim-
prej odpravili ježepripravljalni
odbor za združitev postavi)
strokovno komisijo. ki bo izde-
laia skupni program investicij-
skih naložb sozda. Že na začet-
ku se je komisija znažla v dilemi
ali naj še vnaprej vlagajo sred-
stva vgradnjo objektov in opre-
mo, ki bi služili v glavnem za
predefavo in b\ b\(i odvisni od
uvoženih licenc, know how in
surovin ler s tem stalni porab-
niki devizmh sredstev ali pa naj
sredstva vlagajo v gradnjo no-
vih kapacitet, ki bi temeijile na

predelavi domačih surovin v
bazične in polbazične proizvo-
de. Komtsija je tudi predlagala.
da združevanje sredstev v na-
ložbe ne sme vplivati na posa-
mezne delovne organizacije ta-
ko, da bi v dosedanji proizvod-
nji stagnirale ali celo nazado-
vafe.

Po temeljiti analizi srednje-
rofinih programov Belinke, lli-
rije - Vedroga in Teo!a so se
Člani komisije dogovorili, naj bi
skupaj vlagali v gradnjo objek-
ta za proizvodnjo alkalaminov,
obrata nizkomolekularnih
estrov. launletersulfata. obrata
za proizvodnjo sveč, gradnjo
poslovne stavbe za potrebe
sozda, rafinacije parafina in
obrata organskih perofcsidov;
Belinka je nosilec slednjega.
Komisija je naročila pri Smeltu
tudi izdelavo projektov, ki bodo
služili kotosnovazapridobiva-
nje soglasij in dokumentacije
ter potrebnih kreditov.

V zadnjem času so uspešno
rešili tudi probleme z lokacijo
in razširitvijo Belinke, tako da
je Ljubljanski urbanistični za-
vod odobril na tem področju
industrijsko gradnjo.
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